

挪亞方舟教會/學校活動

Noah's Ark PTA / School Program

摩西法庭 Moses's Court



聖經中的「行事為人」即是我們常常說的個人操守，亦是自古之來我們教育下一代的重點。人際、家庭和社會和諧與否，均取決於個人的行事為人。在工作坊中，參加者會搖身一變成以色列人，跟隨領袖摩西過紅海，走進曠野，逃避埃及兵的追殺，讓參加者體驗如何在患難中建立和諧的國度。

The "Manner" mentioned in the holy bible is what we call personal integrity today. Whether harmonious relations between one another, within a family and in society as a whole can be maintained depends on how each of us behaves. Students will play the role of ancient Israelites, and follow Moses to cross the Red Sea. They can experience how to build harmony in times of hardship when they escape from Egyptian soldiers.

小一至小三學生、小四至小六學生
Primary 1 to 3 students, Primary 4 to 6 students

透過以色列人跟隨摩西過紅海的事跡，明白「行事為人要相稱」，及如何在現實生活中應用。

Through experiencing the story of Moses crossing the Red Sea, to understand how we should walk in a manner worthy of the calling, and how to apply it in our daily lives.

時間 Duration 40分鐘 40 mins

名額 Quotas 最多40人 Max 40 pax

想進一步查詢，請與挪亞方舟的使命拓展部聯絡

For details and enquiry, please contact Noah's Ark Mission Development Team

Fax: (852) 3411 8715

Email: mission@noahsark.com.hk

